
 

 

 Mötesprotokoll Upplands dreverklubb 

 Datum: 2021-08-09 

 Tid: 18:30 

 Lokal: Kl Bygg Svista 

 Sekreterare: Arvid Örde 

 

 Närvarande 

Roger Lindström, Arvid Örde, Christer Andersson, Henrik Parkkila, Malin 

Ahlström, Stig Dahlén, Lars Elgh, Leif Yttergren. 

Frånvarande: Pierre Runge 

 

Mötespunkter 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Roger Lindström förklarade mötet öppnat kl. 18:50 

2. Protokolljusterare 

Malin Ahlström, Christer Andersson 

3. Dagordning 

Dagordningen fastställs 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom av samtliga mötesdeltagare. Inget att 

tillägga. 

5. Ekonomisk rapport 

Fortsatt god ekonomi. 

6. Skrivelser, rapporter och uppföljningslista. 

En skrivelse har inkommit: Ordförandebrev 2021. 

Rapporter: 

Roger redogjorde från dreverstämman 2021. Utställning i Bälinge, 75 st 

anmälda hundar. Gick riktigt fint. Välbesökt ringträning före utställningen. 

7. Kommittéer 



70 års jubileum av upplands dreverklubb. Henrik Parkkila får i uppdrag att 

sätta ihop en Jubileumskommitté.  

 

Jakt och viltspår: Ej hänt så mycket, totalt antal utförda och anmälda till 

viltspår 150 st en så länge. 

Utställning: höstutställning 11 nov. förslag gällande att flytta 

vårutställningen till första helgen efter midsommar. Beslut om detta sker 

nästa styrelsemöte 

 

8. Drevprovsdomarutbildning 

Drevprovsdommarutbildningen flyttas och sker onsdag den 29 september kl 

18:30. Christer kollar möjlighet till lokal i Ekebyboda. 

Stig Dahlen skickar ut datumändringen till berörda domare. Inbjudan går ut 

senast 5 september. 

 

9. KM i drevprov 

Christer lägger ut info om detta på hemsidan. 

Hundägare ordnar egen mark pga vargrevir.  

Christer ansvarar för höstmiddagen i samband med KM. 

10. Klubbkamp drevprov 

Klubbkampen i drevprov. 

6st marker behövs. 

11. Utställning 

Utställning 11 november; Domare, Morgan Wacht, Ridhuset i Hässelby 

gård.  

Bestyrelse till utställning beslutas vara: Roger Lindström, Stig Dahlen och 

Christer Andersson. 

 

12. DS 2022.  

Samma pris som förra året från Scandic gäller fortfarande. Roger skriver på 

offerten. Övrigt gäller samma upplägg som var planerat till år 2021 som 

aldrig genomfördes. 

 

13. Övriga frågor 

Förslag på inköp av beachflaggor samt nummerlappshållare till utställning. 

Malin Ahlström ges i uppdrag att undersöka marknaden. 



Ett vandringspris har gått sönder. Styrelsen beslutar om att Christer 

Andersson införskaffar ett nytt. 

 

14. Nästa möte 

30 Augusti kl 18:30 i Svista på kl bygg. 

 

15. Avslut 

Ordförande Roger Lindström förklarade mötet avslutat kl. 20:00. 

 

Justeras: 

 

Malin Ahlström 

 

 

Christer Andersson 

 

 

  


